
Датум: 26.01.2018
ОДЛУКЕ И КРАТАК ИЗВОД ИЗ ЗАПИСНИКА

Са 41 седнице Управног одбора Стрељачког савеза Београда одржане дана 22.01.2018. год. у просторијама 
Стрељачког савеза Београда, Косте Трифковића 12, са почетком у 17:00 часова.

ПРИСУТНИ: Миле Ђапић-председавајући, Јован Тошић, Иван Манојловић, Јелена Бановић и Митја Гргић, 
чланови УО. 

ОДСУТНИ: Жељко Нешковић.
ОСТАЛИ ПРИСУТНИ: Драган Милисављевић – Ген. Секретар и Драган Доневић пред. Стручне комисије.

Миле Ђапић-председавајући састанком, предложио је следећи дневни ред.

Д Н Е В Н И  Р Е Д

1. Усвајање записника са 39 редовне и 40 електронске седнице УО;

2. Верификација чланица ССБ и делегата за предстојећу седницу Редовне скупштине;
 Разматрање и усвајање захтева за пријем новог стрељачког клуба у чланство ССБ.

3. Разматрање и усвајање предлога материјала за Редовну скупштину ССБ и датума одржавања;
 Разматрање и усвајање извештаја о раду ССБ за 2017 годину;
 Разматрање и усвајање финансијског извештаја укупних и програмских средстава;
 Разматрање и усвајање укупног предлога плана за 2018 годину;
 Разматрање и усвајање предлога плана програмских средстава за 2018 годину;

4. Разматрање и усвајање листе награђених стрелаца , тренера и клуба у 2017 години;

5. Разматрање и усвајање расподела Стручне комисије;

 Разматрање предлога Стручне комисије за расподелу средстава за оружје и опреми 
за 2018 годину,

 Разматрање и усвајање расподеле оружја добијеног од спонзора Walthera,

6. Формирање конкурсне комисије за преглед достављене документације за финансирање тренера у
2017 години и закупа термина и усвајање предлоаг Стручне комисије;

7. Разматрање и усвајање оквирног датума одржавања Изборне скупштине ССБ;

8. Разно:

Председавајући састанка Миле Ђапић је поздравио присутне чланове УО и предложио дневни ред. 
ОДЛУКА : Једногласно је усвајен дневни ред (5 за).



ПРВА ТАЧКА – Усвајање записника са 39 редовне и 40 електронске седнице УО;

ОДЛУКА: Усваја се записник са 39 редовне и 40 електронске седнице УО. (5 за).

ДРУГА ТАЧКА – Верификација чланица ССБ и делегата за предстојећу седницу Редовне скупштине;
 Разматрање и усвајање захтева за пријем новог стрељачког клуба у чланство ССБ.

Председавајући Миле Ђапић је напоменуо да је у материјалу дат списак чланица које тебамо да
предложимо заједно са бројем делегата скупшини на верификацију. Пре тога морамо да размотримо молбу
Спортског стрељачког удружења „Олимпик 011“ за пријем у чланство Стрељачког савеза Београда.

 
ОДЛУКА: Једногласно се усваја молба Спортског стрељачког удружења „Олимпик 011“ за пријем у

чланство Стрељачког савеза Београда.

Затим је председавајући онстатовао да имамо 21 члана савеза и 33 делегата.

ОДЛУКА: Једногласно се усваја предлог списка чланица и броја делегата за верификацију на 
следећој Редовнојсеници  скупштине савеза.

ТРЕЋА ТАЧКА - Разматрање и усвајање предлога материјала за Редовну скупштину ССБ и датума
одржавања;

 Разматрање и усвајање извештаја о раду ССБ за 2017 годину;
Миле Ђапић је укратко образложио извештај о раду рекавши да је све написано у материјалу. Када се 

говори о спортским такмичењима сва су одржана по плану и програму. Резултатима можемо да будемо 
задовољни, али се и даље морамо да боримо за омасовљење нашег спорта. У прилог томе је и оружје које 
смо добили од спонзора Walthera и које ћемо и ове године да делимо клубовима. То је значајно за развој 
млађих категорија и смањење трошкова клубова за оружје и опрему. Када говоримо о организационим 
пословима уписали смо добар део стрелишта у катастар непокретности, дат је захтев за упис објеката и 
додатних 1,2 ха. земље. Интернационално првенство је организовано на највишем нивоу уз оптималне 
трошкове. 

ОДЛУКА: Једногласно се усваја Извештај о раду ССБ за 2017 годину.

 Разматрање и усвајање финансијског извештаја укупних и програмских средстава;
Поводом ове тачке Ђапић је дао реч Драгану Милисављевићу, који је укратко образложио извештај 

укупних финансија. Ове године смо и поред увећаних трошкова везаних за упис земљишта у катастар 
непокретности такси за суђења са бибшим закупцем у позитивним салду у односу на протеклу годину. Ако 
би се повећање трошкова наставило и у следећој години не би било добро за савез. Када се ради о приливу 
новца можемо да будемо задовољни одржаним ИП 2017 године где у добитку преко 350.000,00 динара.

Кад говоримо о буџетским средствима наменски су трошена по плану за ову годину. На почетку 
године после одржане скупштине и усвојеног плана морали смо на захтев Секретаријата  за спорт да радимо 
промену плана  и ребаланс  буџета за 2017 годину због повећаних средстава намењених за финансирање 
стручних радника. Том приликом смо кроз ребаланс смањили средства намењена за закуп термина јер СК 
„Звездара“ се није пријавио за закуп , а стављен је у план за 2017 годину. 

ОДЛУКА: Једногласно се усвајају финансијски извештаји укупних и програмских средстава за 2017
годину.

 Разматрање и усвајање укупног предлога плана за 2018 годину;
ОДЛУКА: Једногласно се усваја план програмских и укупних средстава за 2018 годину.

ЧЕТВРТА ТАЧКА   - Разматрање и усвајање листе награђених стрелаца , тренера и клуба у 2017 
години;
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ОДЛУКА: Једногласно се усваја листа кандидата за најбоље стрелеце, тренера и клуба у 2017 
години.

ПЕТА ТАЧКА - Разматрање и усвајање расподела Стручне комисије;
 Разматрање предлога Стручне комисије за расподелу средстава за оружје и опрему за 2018 

годину,

ОДЛУКА: Једногласно се усваја расподела буџетских средстава намењених за куповину оружја, 
муниције и опреме за 2018 годину.

 Разматрање и усвајање расподеле оружја добијеног од спонзора Walthera,

ОДЛУКА: Једногласно се усваја листа клубова који су добили оружје. Ставља се у надлежност 
канцеларији савеза да следећим клубовима додели оружје по принципу приоритета и договора. Оружје 
издати уз потписане реверсе. 1. Колубара, 2. Земун Центар,3. Филип Кљајић, 4. Ресник, 5. Обреновац, 6. 
Видиковац.

ШЕСТА  ТАЧКА -  Формирање  конкурсне  комисије  за  преглед  достављене  документације  за
финансирање тренера у 2017 години и закупа термина и усвајање предлоаг Стручне комисије;
Председавајући  је  поводом ове тачке дао предлог да у комисији за преглед документација буду:

Митја Гргић, Јован Тошић и Јелена Бановић.

ОДЛУКА:  Једногласно  се  усваја  предлог  Стручне  комисија  да  се  следећи  тренери  могу  да
финнасирају у 2018 години: Симић Марина-СК „Нови Београд-Ушће“, Манојловић Иван-КСС „Полицајац“,
и Доневић Драган-СК „Партизан БГД“. Сваки тренер ће добити по 50.000,00 у бруто износу на месечном
нивоу.

ОДЛУКА: Једногласно се усваја предлог да следећи клубови добију средства за закуп термина.
КСС „Полицајац“  54.000,00 динара и СК „Нови Београд-Ушће“ 615.000,00 на годишњем нивоу.

СЕДМА ТАЧКА - СЕДМА ТАЧКА - Разматрање и усвајање оквирног датума одржавања Изборне 
скупштине ССБ;

Председавајући је рекао да се Изборна скуштина треба да одржи крајем фебруара или у марту месецу
из разлога што смо покренули процедуру измене Статута и што су важна такмичења пред нама. Са овим су
се сви сложили.

ОСМА ТАЧКА - Разно;
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